
  BILAGA XX 
   

 

Frågor inför föreningsträffen måndagen den 30/10: 
 

 Vad har ni för tankar/uppfattningar/förslag vad gäller det 
kommunala verksamhetsbidraget? 

 

 Upplever ni att er förening har bra och samhällsnyttig 
verksamhet som inte på något sätt fångas upp/matchas av 
vår ”bidragsmeny”?   

 

 Uppfattar ni dagens bidrag som rättvisa?  
 

 Vilka två bidrag skulle ni förändra (ta bort/slå ihop/låta 
uppgå i något av övriga bidrag)? Ge ett svar som, även om ni 
är förhållandevis nöjda med rådande bidragssystem, 
involverar två av bidragen.  

 

 Var gärna visionär, vilken typ av bidrag skulle ni vilja se i 
framtiden?  

 
 
Extra fråga till föreningskategorin ”Ny förening/Ny idrott/Ännu inte 
fullt ut med i systemet”: 
 

 Upplever ni dagens bidragssystem som anpassat för er 
förenings uppstartande och fortlevnad? Delge oss gärna era 
tankar om bidragen (själva bidragen, tider, deadlines, 
administrationen, servicenivå etcetera).  

 
Extra fråga till föreningskategorin ”Egna anläggningar”: 
 

 Delge oss gärna era tankar kring kultur- och fritidsnämndens 
Anläggningsbidrag och Driftsbidrag. Förslag på utveckling?    

 


